

Title (en)

Door for a box body of a commercial vehicle

Title (de)

Tür für einen Kofferaufbau eines Nutzfahrzeugs

Title (fr)

Porte pour un montage de coffre d'un véhicule utilitaire

Publication

**EP 2103466 A1 20090923 (DE)**

Application

**EP 08102764 A 20080319**

Priority

EP 08102764 A 20080319

Abstract (en)

The door (1) has a locking device (10) fastened to a retaining profile (6), which is fastened to a door leaf (4). The locking device is fixed at the retaining profile in a direction in a precise position using a positioning element. The locking device is connected with the positioning element in a positive-fit manner. A covering section (7) is connected with the retaining profile, and the locking device is fixed to the retaining profile in another direction perpendicular to a plane of the door leaf through the covering section.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Tür (1) für einen Kofferaufbau (K) eines Nutzfahrzeugs, mit einem Türblatt (4) und einer Verriegelungseinrichtung (10). Um eine Türe zu schaffen, die einfach, schnell und somit kostengünstig gefertigt werden kann, ist vorgesehen, dass ein an dem Türblatt (4) befestigtes Halteprofil (6) vorgesehen ist, dass die Verriegelungseinrichtung (10) an dem Halteprofil (6) in wenigstens einer Richtung (x) befestigt ist, und dass die Verriegelungseinrichtung (10) über wenigstens ein Positionierungselement (20, 20') positionsgenau in der einen Richtung am Halteprofil (6) festgelegt ist.

IPC 8 full level

**B60J 5/10** (2006.01); **E05B 65/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B60J 5/108** (2013.01); **E05B 83/10** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] OA 04255 A 19791231 - ACCESSORI CONTAINER E AFFINI S
- [X] CH 609415 A5 19790228 - CHEREAU ETABLISSEMENTS [FR]
- [X] US 3756671 A 19730904 - WHITE C
- [E] EP 1902883 A2 20080326 - PWP SA [CH]
- [A] DE 9203200 U1 19930715

Cited by

CN112440695A; EP4275953A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 2103466 A1 20090923**

DOCDB simple family (application)

**EP 08102764 A 20080319**